

ERKLÄRUNG / DECLARATION

gemäß REACH-Verordnung / referred to REACH regulation

Nach heutigem Kenntnisstand enthalten unsere Erzeugnisse keine Stoffe oder keine nennenswerten Mengen an Stoffen aus der Kandidatenliste der Europäischen Chemikalienagentur ECHA.

Nach Artikel 33 der REACH-Verordnung kommen wir der „Pflicht zur Weitergabe von Informationen über Stoffe in Erzeugnissen“ nach.

Der Hersteller erklärt hiermit, dass seine Erzeugnisse den Anforderungen der Verordnung (EG) Nr. 1907/2006 des Europäischen Parlaments und des Rates vom 18. Dezember 2006 sowie der Verordnung (EU) 2017/227 der Kommission vom 9. Februar 2017 zur Änderung von Anhang XVII der Verordnung (EG) Nr. 1907/2006 entsprechen.

By the current state of knowledge our articles do not contain substances or critical values of substances which are published in the candidate list of the European Chemical Agency ECHA. According to article 33 of the REACH regulation we comply with the „Duty to communicate information on substances in articles“.

The manufacturer herewith declares that his articles are in accordance with Regulation (EC) No 1907/2006 of the European Parliament and of the Council of 18 December 2006 as well as Commission Regulation (EU) 2017/227 of 9 February 2017 amending Annex XVII to Regulation (EC) No 1907/2006 of the European Parliament and of the Council.

Hersteller	Eltako GmbH
Manufacturer	Hofener Straße 54, 70736 Fellbach

Ort, Datum	Fellbach, 25. August 2023
Place, Date	

Unterschrift	
Signature	



Ulrich Ziegler, Geschäftsführer / General Manager